
Formål med mødet: Bestyrelsesmøde i Kulturhusforeningen 

Dato: 8. april 2024 

Tid: 19.00 

Sted: Karens Minde Kulturhus, Caféen 

 

Deltog: Christel, Steen e, Mia, Dorte, Merete, Therese, Gunilla (ref), Personale: 

Susan 
 

Afbud: Steen K, Sus 
 

Dagsorden Referat og beslutninger 
1. Godkendelse af dags-

orden 

Godkendt 

Merete valgt til mødeleder 

2. Månedsrapport februar Uddelt og gennemgået 

3. Generalforsamling 22. 

4. 2024 

Forslag frist 12.4. (ingen forslag nu) 

Årsrapport 22 sider, vedhæftet 

 

Årsrapporten godkendt, grønt lys til at revisoren sender 

den til underskrift. 

4. Orientering Gunilla 

møder KFF 

Christel og Gunilla var til et oplysende møde i KFF. 

Området som Kulturhuset bliver opkrævet drift på, er ret 

stort. KFF tilbød at udfordre at vi betaler for Thomas Kop-

pels alle. Det giver dog en risiko for at Dyremarken får reg-

ningen i stedet. 

Bestyrelsen mener ikke at vi skal gå videre med at få Th 

Koppels alle ud af aftalen, eftersom det er så lidt af det. 

Dog forudsat at den totale faktura fremadrettet kommer til 

at ligge på max. 120.000,- som Kejd forudser. 

Bestyrelsen foreslår at vi finder en måde at slå halv skade 

om den bagudrettede faktura. 

Vi blev anbefalet at indsende ansøgning om disponible 

midler medio juni. Strategi for dette bør lægges i juni. 

Vi var omhyggelige med at påpege at det er usikkerheden 

– det at aftaler med så stor økonomisk vægt, kan ændres 

uden varsel og tilmed bagudrettet – som er det største 

problem. 

5. Forslag om fundrai-

sing-assistance 

Det blev vedtaget at starte et samarbejde med en mentor 

til fundraising. Planlagt start på forløbet (som varer et år) i 

september. 

Forløbet dækkes delvis (eller evt helt) af kursusmidler i 

budget, men bestyrelsen accepterer – om nødvendigt – en 

begrænset budgetoverskridelse pga dette. Fordi det er ve-

jen til at få indflydelse på egenindtjeningen fremadrettet, 

og dermed skabe mulighed for at virkeliggøre nogle af de 

gode ideer og tiltag. Der er enighed om, at det er vigtigt at 

der også er midler til anden uddannelse i 2024. 

6. Kulturpunktet 

 

Metroåbningsfest 22.6. på Mozarts plads. 

7. Orienteringer 

 

 

Formand: KM grønt fællesskab – et projekt om biodiversi-

tet, hvor man vil lave nogle plantekasser nogle steder på 



matriklen. Drøftelse af forankringen og om risikoen for at 

det bliver forsømt. 

Susan og de andre har allerede gang i krydderurter i bag-

gården. 

Leder: Politiken-artikel. Drøftelse af artiklen og hvad der 

står samt hvad den betyder. 

Andre: 

8. Eventuelt 

 

Forslag fra Dorte om at der bliver sendt en sms ud om at 

det er en god ide at hente appen til Smartplan. 

 

Der er tilgang af nye medlemmer pt. 

Der er også nogle gamle, som ikke har betalt. Merete skri-

ver en mail vedr. betaling og generalforsamling. Gunilla 

sender den ud til dem som ikke har betalt. 

9. Bestyrelsens lukkede 

punkt 

 

 

 

 

 

 


